Chile Prayer Newsletter (week of 7/13 – 19, 2025)

- 1- Praise God for the youth winter retreat that took place on 6/27 6/28. Please pray that the youths will continue to have the heart to seek God after the retreat. Pray that God touch their hearts to spend time with Him, reading the Bible and praying daily.
- 2- Right after the winter retreat, we need to start planning for the summer retreat in January. Please pray for wisdom and strength to start the planning process as well as continue to serve our regular ministry.
- 3- Please continue to pray for our new couple fellowship. Pray for these couples to continue to develop their faith and marriage through God's grace. Most of the wives who attend the fellowship are believers who are married to non-believer husbands. Please pray for these sisters to continue to deepen their faith with Christ and be a living testimony to their husband and families. Pray for God's works in the husbands' hearts to seek Him.
- 4- In the next few months, we need to continue to pay special attention to the brothers and sisters who have accepted Christ as their personal Lord and Savior, but have not yet been baptized. We pray that some of them will be ready to be baptized in September or January next year. May the Lord help and lead them.

為智利教會禱告 (week of 7/13 - 19, 2025)

- 1- 感謝主,我們的青少年冬令會在6月27日至28日完滿結束,大家都有很大的得著,謝謝您們在背後為我們禱告!祈求弟兄姊妹在退修會後繼續尋求神,每天讀經、禱告、與神交通!
- 2- 請您們繼續為我們後半年要籌備夏令會禱告。剛結束冬令會又到夏令會,求神賜給我們智慧和力量來進行規劃!
- 3- 請您們繼續為夫婦團契禱告, 參加活動的妻子大多是信徒, 但丈夫並非信徒。請為這些姊妹禱告, 願她們繼續加深對基督的信仰, 成為丈夫和家人活生生的見證。也求神感動丈夫的心, 尋求祂。
- 4- 這幾個月我們要特別關懷鞏固幾位決志了但還沒有洗禮的弟兄姊妹,希望9月份或明年1 月份會有人願意洗禮,求主幫助帶領